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ZAPISNIK 

sa 40. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta održane dana 02.10.2020. 

u Domu kulture u Grohotama 

 

 

         Započeto u 09:05 sati. 

 

PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 

NAZOČNI: Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, 

Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica, Vojka Tomić, Tihomir Glavurtić, Goran Tvrdić 

ZAPISNIČAR: Welda Begović 

SJEDNICI JOŠ PRISUSTVUJU: Nikola Cecić Karuzić, načelnik Općine, Nataša Nazor Jovović, 

pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, zamjenik načelnika, Direktorica Basilije 

Tihana Glavurtić, Josip Sule-MO Rogač, Nikica Radman-MO Maslinica, Ante Blašković –MO Gornje 

Selo, Ljubica Crnica-MO Srednje Selo, Sidrana Lebar-MO Stomorska, Mirjana Stanić-MO Nečujam i 

28 građana prema popisu prijavljenih za prisustvovanje koji je u prilogu Zapisnika. 

 

AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

 Predsjedatelj otvara raspravu po prvoj točci dnevnog reda. 

 

 Nakon konstatacije da nema primjedbi ni prijedloga stavlja na glasovanje slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice 

3. Odvoz komunalnog i kućnog otpada i rad firme Komunalno Basilija d.o.o. 

4. Razno 

 

Dnevni red usvojen JEDNOGLASNO. 

 

AD 2.) Usvajanje Zapisnika sa 39. sjednice Općinskog vijeća 

  

 Predsjedatelj otvara raspravu po prvoj točci dnevnog reda. 

Boris Gabela iznosi da na stranici 15. zapisnika sa prošle sjednice stoji da je on napustio 

sjednicu, ali ne stoji razlog, a njegov je razlog bio taj što je vijećnik Glavurtić rekao načelniku da je 

tovar što on ne odobrava.  

Navodi da je otprilike vijećnik Glavurtić rekao:“ kada tovaru kažeš četiri puta, a on to ne 

napravi….“, na što je Načelnik rekao „ na koga to misliš je li se to odnosi na mene“, a vijećnik 

Glavurtić je odgovorio: „ da tebi sam rekao“.  Iznosi da se nakon toga  Načelnik digao i napustio 

sjednicu kao i on sam jer ne dozvoljava da se ljudi na vijeću oslovljavaju tovarima. Stoga traži da se par 

rečenica koje su izrečene na tu temu na prošloj sjednici  preslušaju na tonskom snimku i stave u 

zapisnik kako bi se točno vidio razlog zašto je napustio sjednicu. 

Tihomir Glavurtić iznosi da ovo što je izrekao Boris Gabela nije točno te iznosi da se on na 

sjednici okrenuo prema Željku Zlendiću i da nije to rekao Načelniku te da je rekao narodnu poslovicu:“ 

tri puta se reče čovjeku, a tovaru 10“ i stoji iza toga. Navodi da nije Načelniku rekao u lice već da je 

govorio put Željka, a da što se tu našao da je to njegov problem. 

Boris Gabela iznosi da on traži da se sa snimke skine što je rečeno i upiše u zapisnik. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da mu je na prošloj sjednici načelnik rekao da je on prodavao 

daljinske upravljače, a da on nije prodavao jer ih nije ni imao. 
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Nakon konstatacije da nema više primjedbi na Zapisnik, predsjedatelj istoga sa predloženim 

izmjenama stavlja na glasovanje. 

 

Zapisnik sa 39. sjednice sa predloženim izmjenama usvojen JEDNOGLASNO. 

 

AD 3.) Odvoz komunalnog i kućnog otpada i rad firme Komunalno Basilija d.o.o. 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po trećoj točci dnevnog reda te upoznaje nazočne da je ovu točku 

inicirao vijećnik Tihomir Glavurtić stoga mu daje uvodnu riječ. 

Načelnik iznosi da nije gospodin Tihomir Glavurtić inicirao ovu raspravu, već da je on tražio 

da do kraja rujna bude sjednica vijeća posvećena Komunalnom Basilija o načinu zbrinjavanja otpada,  o 

cijenama i ostalom. 

Predsjedatelj iznosi da je Tihomir Glavurtić na prošloj sjednici dao zahtjev da se uvrsti ova 

točka, ali mu je rečeno da je nećemo uvrstiti jer će biti posebna sjednica na tu temu tako da je to bila 

njegova inicijativa. 

Goran Tvrdić iznosi da moli, a pošto je Općinski načelnik gost na sjednici OV, a predsjedatelj 

je dao riječ vijećniku da se to i poštuje i da ne vidi zašto je počeo pričati Načelnik ako je riječ dana 

vijećniku Glavurtiću. 

Tihomir Glavurtić iznosi da mu je drago da vidi ovoliko građana na sjednici jer mu to govori 

da su ljudi ipak zainteresirani za ono što se zbiva na otoku. Iznosi da su ovo ljeto sve kante za 

reciklabilni otpad bile pune i da je samo sreća što je ove godine pandemija pa nije bilo puno ljudi, jer da 

je bilo više ljudi sve bi bilo zatrpano smećem. Iznosi da ne vidi zašto se, kada se vidjelo što se događa, 

nije mogao donijeti  još jedan kontejner pa naplaćivati odlaganje obzirom da misli da se sve može 

kontrolirati ako ima volje. Dalje iznosi da ga ljudi pitaju zašto uopće odvajaju smeće kada sve skupa ide 

u isti kamion i na deponij na istu hrpu.  

Iznosi da je odvoz samog otpada relativno dobar da momci to dobro rade, ali što se radi 

uskladištenja i prodaje tu smo podbacili. Iznosi da uskladištiti nije uopće moglo jer se sve bacalo na istu 

hrpu, a što se tiče prodaje da je on provjeravao kod drugih Općina i da je to jako teško napraviti. Iznosi 

primjer Općine Jelasa gdje će se potrošiti cca 200.000,00 kn samo da se otpad odvede sa otoka. 

Nadalje se ispričava svima jer nije shvatio da smo na telefonskoj sjednici povećali cijenu smeća, jer da 

je shvatio sigurno na to ne bi pristao. 

 

Predsjedatelj iznosi da se nikakvo povećanje na telefonskoj sjednici nije dogodilo već da se samo 

stavila van snage Odluka o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna Općine Šolta i ublažavanju 

posljedica epidemije virusa Covid 19, a među kojima je bio i odvoz smeća, ali isto tako iznosi da je 

Općinski načelnik donio odluku da se za deveti mjesec cijene vraćaju na one prethodne s obzirom na 

situaciju koja je bila od kolovoza. 

 

Tihana Glavurtić - direktorica Komunalnog Basilija d.o.o., se na početku zahvaljuje svima što su 

omogućili ovu sjednicu samo sa temom komunalnog otpada i otpada općenito. 

Navodi da je ovo jedan od prioritetnih problema s kojima smo se susrećemo posljednje dvije godine, o 

kojem najviše i razgovaramo i u kojega najviše ulažemo. Također iznosi da joj je izuzetno drago što 

ima toliki broj zainteresiranih za ovu tematiku obzirom na sve ono što nam slijedi od strane 

Ministarstva i Vlade RH, a vezano uz zakonske odredbe zbog kojih smo bili prisiljeni krenuti u jedan 

potpuno novi sustav odvajanja komunalnog otpada. Navodi da je 2018. godine donesena Uredba o 

gospodarenju komunalnim otpadom prema kojoj smo trebali uspostaviti novi sustav, ističe da je ta 

Uredba diktirala i određeni sustav naplate odvoza otpada. Iznosi da smo se svi skupa prema tog Uredbi 

našli u nezgodnoj situaciji jer smo morali uložiti u sustav jako puno novaca, a potporu od strane Fonda i 

Ministarstva nismo imali, a bili smo svjesni da sve to moramo prebaciti na korisnike. Navodi da je 
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intencija Uredbe bila da najveći trošak plate gospodarstvenici. Navodi da smo se žalili na Uredbu i 

Komunalno  samo i zajedno s brojnim drugim Komunalnim poduzećima s kojima inače surađuju i 

zajedno nastupamo prema Ministarstvu, Fondu i slično. Ističe da se i kroz Otočki sabor pisalo i 

pokušavalo riješiti probleme.  

Navodi da je sav taj pritisak i doveo do Izmjena i dopuna navedene Uredbe koja se dogodila krajem 

prošle godine i za koju se mislilo da će napokon riješiti problem odnosno donijeti puno realniju sliku 

odnosno komunalcima donijeti puno veće mogućnosti da se prilagode, međutim kada su izašle Izmjene 

i dopune one su bile toliko nekvalitetno složene da onda i na njih žalilo i one su, vrlo brzo,  stavljene 

van snage. Upoznaje nazočne da je u tijeku nova Izmjena i dopuna Uredbe od strane Ministarstva i 

navodi da bi te Izmjene i dopune trebale biti na e-savjetovanju dostupne svima i misli da je to prilika da 

svi daju svoje kritike ili prijedloge. Navodi da se prijedlozi mogu i direktno dostaviti na mail Basilije 

budući će i oni pisati prijedloge i primjedbe. Iznosi da treba predlagati da se u obzir uzme specifično 

otočko područje na kojem se mi bavimo ovim poslom. Navodi da se na Šolti uveo sustav odvajanja od 

vrata do vrata i misli da uz još malo bolju organizaciju i kontrolu odvajanja na terenu da će se 

vremenom uspostaviti ovaj sustav i da on neće biti problematičan. Navodi da su stalni stanovnici u prva 

tri mjeseca ove godine bili jako zadovoljni i da je uočen veliki pad količine miješanog otpada. Nadalje 

iznosi da se dogodila predsezona i sezona koja je kasnila, na našu sreću, jer deponij se puni i puni i to 

najviše glomaznog otpada. Iznosi da imamo nalog za odvoz glomaznog otpada sa otoka, navodi da je 

cijena odvoza glomaznog otpada sa otoka 750,00 kn po toni bila do jučer, a danas stupaju na snagu novi 

cjenici po centrima za skupljanje otpada po kojem će tona glomaznog otpada biti 2.000,00 kn po toni, a 

iznosi da se mora znati da Općina Šolta po Strategiji Županije uopće nije predviđena da ima pretovarnu 

stanicu već će se sav otpad morati voziti van Šolte.  

Iznosi da je Zakon po kojem moramo raditi, za nas, jednostavno neprovediv, a da su troškovi ogromni. 

Navodi da ne misli da bi ovaj trošak trebali plaćati korisnici budući da bi onda cijena minimalne javne 

ustanove bila cca 150,00 kn mjesečno bez odvoza po korisniku. Upoznaje nazočne da Komunalno ne 

baca sve smeće na jednu hrpu, da se smeće odvaja i da je to mogao vidjeti svatko tko je ikada posjetio 

deponij Borovik. Odvojeni otpad se balira tako da imamo bale plastike, bale papira, bale metala, bale 

limenki. Navodi da se za papir našlo tržište i da se njega prodaje. Ističe da se već prije dvije godine 

započelo s prodajom papira i tada se plaćalo 50 lipa po kg, i to se isplatilo jer bi platili i put i sve 

troškove. Dana je, navodi, nažalost cijena 10 l po kg te im to ne pokriva ni približno troškove. Navodi 

da što se tiče plastike koja se balira da su  razgovarali sa raznim otkupljivačima i da je jedan dao 

ponudu da mi to odvozimo u Split i platimo njima, ovisno o vrsti otpada, između 1.500,00-2.000,00 kn 

po toni. Iznosi da je deponij Borovik otvoren za građane da mogu sami donijeti otpad i to sve gratis i 

sada iznosi da se vidi apsurd svega, dakle prikuplja se otpad besplatno, a onda treba platiti da bi se isti 

odvezao sa Otoka. Iznosi da nama ne preostaje drugo nego da odlučimo što ćemo ili plaćati kazne i ne 

raditi ništa ili se potruditi i naći neko drugo rješenje, možda da negdje na Šolti deponiramo taj otpad. 

Navodi je Komunalno poduzelo sve moguće, zajedno sa drugim otočkim komunalnim poduzećima i 

općinama, da se u Plan gospodarenja otpadom Splitsko-dalmatinske županije koji ističe 2020. godine 

ubace i izmijene  neke stavke vezane za otoke odnosno omogućiti da otoci sami sebi omoguće nekakvo 

postrojenje u kojem bi mogli sami obrađivati svoj otpad. Navodi da bi to bilo mini postrojenje  koje bi 

najviše radilo ljeti. 

Iznosi da je bio natječaj Fonda pa da smo se javili da bi dobili nekakve kompostere da bi barem riješili 

taj dio bio otpada riješili. 

Navodi da se uzeo stroj za mljevenje i sušenje komposta kako bismo omogućili ugostiteljima da imaju 

mjesto gdje bi se odlagali ostaci hrane iz restorana. Napominje da mi uglavnom imamo problem 

sezonski jer preko zime nas ima vrlo malo cca 1000 ljudi, a ljeti do 12000 ljudi koji će proizvoditi 

ogromne količine otpada. Iznosi da joj je jako drago da se razgovara o ovoj temi jer i Komunalno 

pokušava naći rješenje i traži najpovoljniju opciju koja bi zadovoljila svih . Navodi da je preporuka 

Ministarstva da se ne radi ništa dok se ne usvoje ove Izmjene i dopune Uredbe. Navodi da očekujemo 

do kraja godine da će biti izmijenjena odluka i cjenik.  Iznosi da će svaka odluka koju donosi Općinsko 
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vijeće na prijedlog Komunalnog biti objavljena na webu i biti će rok od 30 dana zajedno sa prijedlogom 

cjenika  da građani mogu podnijeti svoje prijedloge i primjedbe te poziva sve prisutne da se uključe. 

 

Općinski načelnik još jednom pozdravlja sve nazočne te ističe da mu je drago da se o ovoj temi 

razgovara jer da ovo nije problem samo u Šolti već u cijeloj zemlji. Navodi da ne zna koliko su nazočni 

upoznati sa zbivanjima oko Lečevice, ali da je ona sve dalje i da najvjerojatnije  neće ni biti i da će 

godinama biti problem kod odlaganja smeća te navodi da ćemo se morati svi zajedno boriti s tim i misli 

da je jedini način da riješimo naš otpad na našem Otoku. Iznosi da imamo 2796 korisnika i da do sada 

njih 1077 nije preuzelo spremnike dalje iznosi da 337 korisnika nije imalo ni jedno pražnjenje. Dakle, 

navodi da 50% ljudi nije uzelo spremnik ili nije praznilo u prvih 9 mjeseci ove godine ili prosječno 16 

pražnjenja po jednoj kanti u devet mjeseci ili 1,7 puta mjesečno po svakom domaćinstvu, a to znači da 

pola ljudi nije praznilo kantu ili nije uzelo kantu i sada se pita gdje je taj otpad. Navodi da ima podatke 

od Basilije koji su to ljudi koji nisu preuzeli svoje spremnike. Ističe da se  zahvaljuje svima koji uredno 

podmiruju svoje obveze jer da zbog njih ovo i funkcionira. Navodi da moramo svi zajedno raditi da sve 

profunkcionira te navodi da se zalagao i prije, a da će se zalagati i ubuduće, da cijena minimalne javne 

usluge bude što niža. Međutim iznosi da netko mora platiti troškove zaposlenih, goriva, kamiona i dr. 

Iznosi da je bila Inspekcija prije par dana i da je dala nalog da se odveze krupni otpad sa deponija u 

roku od 30 dana jer da će u protivnom zatvoriti deponij. Iznosi da godinama već pregovara sa 

Gradonačelnikom Splita da se dozvoli odvoz smeća na Karepovac jer da to čini još 18 Općina, međutim 

ne dozvoljavaju nam to iako se više puta pregovaralo i pisalo. Navodi da smo u Cecićih tzv. Bačotovih 

kupili zemljište na deponiju i od Ozretić Josipa sudskom nagodbom također kupili tako da ćemo 

povećati površinu. Iznosi da, kao što je rekla i direktorica, da treba platiti da bi vam netko odveo to 

smeće, da za otkup stakla postoji jedino jedan otkupljivač u Humu na Sutli i sad treba zamisliti koliki bi 

to bili troškovi kada je samo šleper do tamo 1000 eura bez trajekta i ostalog. Navodi da je puno toga 

neriješenog, a da smo mi jedna Općina koja poštuje Uredbu Vlade Republike Hrvatske i odlučili smo se 

da bude odvajanje na kućnom pragu. Navodi da postoje općine i gradovi koji ne poštuju odluku i još 

uvijek sve bacaju u isti koš i plaćaju kazne, ali da ne zna do kada će to trajati. Iznosi da može mnogo 

govoriti o ovom problemu te da ima podatke za svih 2796 korisnika koliko je tko platio, koliko koristi 

usluge koliko puta prazni kantu i slično. Iznosi da su mjere koje su bile za Covid 19 bile upravo zato da 

se pomogne gospodarstvu i da smo te mjere imali na snazi do 01.08. jer je situacija bila povoljna, da se  

turizam vratio pa smo u jednom momentu čak imali popunjenost turističkih kapaciteta od 80% ali je to 

sve stalo kada su nas susjedne zemlje stavile na crvenu listu., pa je osobno donio odluku da se cijene za 

9 mjesec vrate na one od 6 i 7 mjeseca. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da je više puta govorio o tome da moramo organizirati naplatu otpada u 

turističkim mjestima. Navodi da svi brodovi, svi gliseri svi namjernici nose smeće besplatno te da je 

vrijeme da se postavi neki veliki kontejner i čovjek koji bi to naplaćivao, a onda da se obzirom na taj 

prihod može umanjiti cijena Šoltanima. 

Dalje iznosi da se u isti kamion ubacuje i kontejner od plastike i od stakla i od limenki i ne vidi kako se 

to onda odvaja na deponiju? Navodi da se raspitao i doznao da postoji jedna tvrtka u Zadru koja 

otkupljuje staklo.  

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da se ove zime u suradnji sa Načelnikom 

pokrenula inicijativa sa Ministarstvom zaštite okoliša i Ministarstvom mora prometa i infrastrukture u 

kojoj se tražio sastanak na temu divljih sidrišta, na što joj predsjedatelj odgovara da Tihomir ne govori 

o divljim sidrištima već o luci Maslinica.  

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija odgovara da oni u luci Maslinica naplaćujemo 

vez, a  da je u tu cijenu uključen i odvoz smeća, ali i da se naplaćivalo koga se uspjelo uhvatiti. Dalje 
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iznosi da što se tiče divljih sidrišta da je stav Ministarstava da nemamo pravo tražiti ni naplaćivati 

smeće na divljim sidrištima jer oni nisu dužni predati otpad. 

 

Tihomir Glavurtić  iznosi da on ne govori o divljim sidrištima već o brodovima kojih bude 100-200 

dnevno i koji smeće bacaju u kontejnere u luci Maslinica besplatno, na što Tihana Glavurtić odgovara 

da Komunalno Basilija ima u Maslinici čovjeka sa fiskalnom kasom koji to naplaćuje.  

 

Goran Tvrdić iznosi da tema problema smeća nije tema ni Visa, ni Brača ni Lečevice  već da je tema 

Šolte. Iznosi da direktorica Komunalnog Basilija uglavnom govorila o Ministarstvu o ovome o onome, 

a da je to nešto što je objektivno i na što nemamo veliki utjecaj. Iznosi da ono što mi svi, uključujući 

goste otoka, moramo shvatiti da moramo sami zbrinuti otpad koji proizvodimo. Iz tog razloga iznosi da 

ga ne zadovoljava izlaganje da odvoz u Hum na Sutli košta toliko i toliko. Iznosi da mi sve to moramo 

ukalkulirati u cijenu ukoliko se ne  želimo zatrpati smećem. Iznosi da je smeće naše i trebamo platiti 

koliko se treba platiti i odvesti ga sa otoka kako bi imali normalu situaciju na otoku, ali da taj iznos ne 

snose ni iznajmljivači ni vlasnici kafića niti obični građani. Navodi da nismo čuli podatke koliko je to 

tona glomaznog otpada kojega treba odvesti. Iznosi da imamo primjer Krka koji to radi već 20 godina 

dakle da imamo i pozitivnih primjera od kojih možemo učiti i poziva svih da pogledamo sami sebi u oči 

i da vidimo što možemo subjektivno napraviti. Iznosi da se moramo naučiti proizvoditi što manje 

otpada. Iznosi da treba naći model kako uzeti novce od onih koji stvaraju otpad, a mi to moramo 

podmirivati. Iznosi da smo imali i otkazanu javnu tribinu na temu Održivog gospodarenja otpadom na 

otoku Šolti koja se trebala održati 28.03. ali je otkazana, s pravom, ali danas je već 2.10. Moramo se 

naučiti što manje smeća i misli da je to poanta svega jer sve što proizvedemo i mi i gosti na kraju završi 

na deponiju i misli da je sada već drugačije da poboljšanja ima i da će ih biti još više  i apsolutno 

podržava cijelu priču. Ističe da nije problem odnijeti npr. madrac ili neki drugi krupni otpad sam na 

deponij. Postavlja pitanje kada će biti gore navedena tribina jer smatra da je edukacija stanovništva jako 

bitna. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da je točno da je tribina trebala biti 

28.03. i da nije bila zbog pandemije. Navodi da je cilj tribine bio da se predstavi projekt „Eko zeko i 

otočić“ koji je projekt izobrazno edukativnih aktivnosti,  koji smo proveli zajedno sa ostalim otocima. 

Navodi da se na toj tribini trebalo plasirati sve letke, brošure i ostali materijal koji su pripremili za 

edukaciju stanovništva. Iznosi da su u pregovorima da se tribina održi kroz 10 mjesec odnosno u 

trenutku kada se počnu brati masline kako bi bilo što više ljudi.  

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da se nada da će Uredba koja se treba donijeti do kraja godine  biti 

napravljena na način da ćemo moći formirati cijene odvoza kućnog otpada na način da stimuliraju ljude 

da više odvajaju  jer navodi da je to bit svega. Navodi da se ove što nelegalno odlažu treba kazniti. 

Iznosi da je problem sa gospodarstvenicima koji imaju krupniji otpad poput stiropora, kutija od ribe, 

papira i dr materijala jer da ga oni sada moraju sami odnijeti na deponij te da treba vidjeti da li bi se i to 

moglo regulirati na način da se sakupi na kućnom pragu.  

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija, iznosi da je još ovog ljeta bilo organizirano da 

se tim gospodarstvenicima na poziv, naravno uz naplatu, dođe i sakupi otpad na kućnom pragu. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da su ljudi frustrirani kada vide da sve ide na istu hrpu i protive se odvajanju. 

Ističe da se ova tribina ne treba održati u vrijeme branja maslina već ljeti kada je ovdje 90% ljudi i 

stalnih i vikendaša i turista.  

Iznosi da se još prije pandemije govorilo da bi trebalo napraviti razne tribine po mjestima i educirati 

stanovništvo te im podijeliti promidžbeni materijal, ali se to nikada nije dogodilo. 
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Goran Tvrdić  iznosi da je propisano da  Komunalni redar Općine Šolta i Komunalano Basilija izdaju 

upozorenja i kazne za nepropisno odlaganje komunalnog otpada te ga zanima koliko je kazni za 

nepropisno odlaganje otpada napisano i u kojem iznosu? 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da su upozorili 120 ljudi na kućnom 

pragu, a da nisu ovlašteni za naplaćivanje kazni, na što predsjedatelj odgovara da je komunalni redar 

ovlašten za naplatu pa da onda obavijeste komunalnog redara. 

 

Goran Tvrdić iznosi da nije zadovoljan odgovorom jer ako se piše da će se kazna za nepropisno 

odlaganje napisati da je onda treba napisati jer da upozorenje nikome ništa ne znači, već samo kazna. 

Dalje iznosi da još uvijek imamo jednog komunalnog redara, da smo bili raspisali natječaj za 

komunalnog redara, a da ga nismo primili, a on je, po njemu, jako bitna stvar u ovoj priči. Iznosi da 

imamo jednog komunalnog redara, da kad taj jedan ide na godišnji i bolovanje nemamo ni jednog, a 

govorimo o kaznama i kažnjavanju. Iznosi da kada bi se kaznilo 5-6 ljudi da onda ne bi bilo odlaganja 

svugdje. Iznosi da ne misli da bi za ovakvu stvar trebalo upozoravati misli da bi odmah trebalo 

kažnjavati. 

 

Vojka Tomić iznosi da se govorilo o ljudima koji nisu preuzeli svoje kante, pa je zanima gdje ti ljudi 

odlažu svoj otpad i smatra da bi te ljude trebalo kazniti. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da naravno da bi se trebalo kazniti,  a da 

je i Odlukom propisana minimalna kazna, ali se radi o tome da nema tko jer nam treba još jedan 

komunalni redar iz razloga što je  on jedina osoba na terenu koja može osigurati funkcioniranje sustava. 

Ljude treba stimulirati da odvajaju, ali se pita kako ćemo mi to napraviti kad onaj koji odvaja plaća, a 

onaj koji nije preuzeo kantu on uopće nije u evidenciji. Iznosi da nemamo problem sa strancima već 

domaćin stanovništvom obzirom da su stranci naučili na to u svojim zemljama, a naučili su jer su kazne 

velike. Stoga smatra da će jedino kažnjavanje uvesti reda. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da već dvije godine govori da zaposlimo inženjera građevinarstva koji bi bio 

šef komunalnog redarstva i da uz to kontrolira  izdane građevinske dozvole, a sve to obzirom jer se, po 

njemu na Šolti, gradi svugdje i kako tko hoće. 

Dalje iznosi da je još prije četiri mjeseca govorio da bi svaki tjedan trebalo donijeti kontejner za 

glomazni otpad budući ima puno ljudi koji u proljeće zbog pandemije nisu bili kod svojih vikendica i 

sada bacaju hladnjake, štednjake i ostali glomazni otpad. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da je najprije po odluci određeno da se 

svi kontejneri od 01.06. do 15.09. povlače sa javnih površina. Iznosi da se u 6. mjesec donosili 

kontejnere prema trženju, ali da su imali problem jer su susjedi u roku od sat dva unutra ubacivali sve 

živo. 

Navodi da ima još jedan problem a to je što je vozilo za podizanje tih kontejnera preko ljeta angažirano 

kao kamion za odvoz fekalija,  tako da i tu nastaje problem, ali upoznaje nazočne da su se natjecali za 

kupnju još jednog podizača pa misli da će barem to biti riješeno. 

Dalje navodi da svi imaju mogućnost da se nazove i da u roku 24 sata kontejner dođe do onoga tko ga je 

tražio. 

 

Goran Tvrdić iznosi da bi pitao sve nazočne da li oni znaju da je deponij Borovik otvoren za sve 

građane od ponedjeljka do subote i da ne vidi problem da se hladnjak ili nešto drugo stavi u auto i 

odveze na deponij. 
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Vicko Kaštelanac iznosi da nije sve do Basilije jer se sav krupan otpad može odvesti na deponij te 

konstatira da je puno toga i do samih ljudi. 

 

Vojka Tomić iznosi da treba raditi na edukaciji i podizanju svijesti ljudi kao i kažnjavanju onih koji se 

ne pridržavaju odluka. 

 

Ante Blašković pozdravlja sve prisutne, te navodi da bi htio reći da u Gornjem Selu nema toliko gostiju 

kao u obalnim mjestima, ali da ipak ljudi postavljaju pitanja u svezi povećanja cijena i dosta su 

ogorčeni. Navodi da su ljudi zvali Mjesni odbor te da je i iz tog razloga danas došao da bi prenio 

pritužbe ljudi. Navodi da što se tiče nepreuzetih kanti da je mišljenja da se to u drugim europskim i 

svjetskim zemljama ne može dogoditi jer svugdje postoji sistem nagrađivanja, ali i kažnjavanja. Navodi 

da je za njega nepojmljivo da se skoro 50% kanti nije preuzelo i da bi trebao postojati sistem 

kažnjavanja i to da kazne budu drastične. Navodi da je velika izgradnja ili rekonstrukcija kuća na Šolti 

te se dogodilo da su se odlagališta građevinskog otpada i kod Donjeg Sela i kod Gornjeg Sela pretvorila 

u smetlišta svega i svačega. Dalje navodi da je čitao u prijedlogu novog Prostornog plana da će 

odlagalište građevinskog otpada Vrvotine biti smanjeno jer nema više potrebe za sadašnjom površinom. 

Misli da će sadašnjim tempom izgradnje biti sve više i više građevinskog otpada. Navodi da bi se 

morala voditi točna evidencija odlaganja građevinskog otpada. Ističe da je Općina Šolta, a o čemu on 

govori već godinama, izgubila prihode koji se broje u milijunima kuna,  a samo zato što nema uređena 

odlagališta građevinskog otpada.  

 

Željko Zlendić iznosi da je gospodarenje komunalnim otpadom jako skupo i da trebamo sve iznivelirati 

kako ne bi građani podnijeli najveći dio. Što se tiče građevinskog otpada navodi da je tu veliki kaos. 

Navodi da što se tiče smanjena površine za izgradnju reciklažnog dvorišta da je razlog tome taj što smo 

u Planu za tu namjenu imali propisanu veću površinu, a dvije naše parcele na kojima smo planirali tu 

izgradnju zajedno imaju manju površinu i iz tog razloga smo morali smanjiti površinu kako bi mogli 

ishodovati potrebnu dokumentaciju i pristupiti izgradnji reciklažnog dvorišta, a sve s ciljem 

gospodarenja tim otpadom.  Navodi da ćemo sada, izmjenama Plana, ishodovati potrebne dozvole i 

najvjerojatnije dati u koncesiju budući da mislimo da je to najbolji način. Ističe da smo pokušali sve da 

bi zaštitili to odlagalište, da smo stavili i mreže i kamere i  da je na kraju sve uništeno i da smo svjesni 

da su ovo ogromni problemi i da ih upravo zato i pokušavamo riješiti na najbolji mogući način. 

 

Ante Blašković slaže se sa izlaganjem Željka Zlendića ali misli da je minimalno potrebno 2 ha da bi se 

moglo gospodariti tim otpadom. Misli da bi trebalo sve poravnati i početi nanovo. 

 

Željko Zlendić iznosi da mi puno veću površinu odlagališta,  a navedenih 6000 m2 je samo površina 

dvije čestice na kojima  planiramo izgradili reciklažno dvorište. 

 

Načelnik iznosi da se razgovaralo u Ministarstvu koji imaju puno zemlje na Šolti i razgovor se vodio 

oko parcele od 30000 m2 i dobili smo odluku da možemo koristiti taj materijal u više svrha a dosada je 

bilo samo za putove i ceste. 

 

Mirjana Stanić pozdravlja svih te iznosi da će govoriti u ime iznajmljivača te navodi da Mjesni odbor 

podržava nezadovoljstvo iznajmljivača koji smatraju nezakonskim preveliko povećanje odvoza smeća 

za osmi mjesec. Navodi da je iznajmljivače iznerviralo što se na  elektroničkoj sjednici takva odluka 

donijela jednoglasno.  U ime njih moli da se ishitrene i nepromišljene odluke ne donose na takav način. 

Ističe da je Općinsko vijeće 31.07. donijelo odluku o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna 

Općine Šolta i ublažavanju posljedica epidemije virosa Covid 19, ali da te mjere nisu bile ukinute. 

Iznosi da je sezona trajala prekratko jedno mjesec dana, a već u kolovozu turisti masovno napuštaju 

otok jer su se pogoršale epidemiološke mjere. 
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Misli da se iznajmljivačima trebalo pomoć na način da se ova odluka nije trebala donijeti. Iznosi da ako 

Šolta nema ništa drugo nego turizam  za punjenje proračuna onda smatra da se ne može i to malo 

upropastiti. 

Iznosi da se treba poraditi da se u Nečujmu nešto napravi sa divljim sidrenjem. Zna da nemaju obavezu 

davanja smeća, ali smo mi u Piškeru i kod restorana Mareta u suradnji sa Basilijom stavili dodatne 

kontejnere da smeće sa brodova ne bi završilo u moru, a navodi da se moglo vidjeti, što može potvrditi i 

Tihana, koliko je smeća pronađeno u moru kad je bila akcija čišćenja podmorja. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija odgovara da su bile tri akcije i da je pronađeno 

najviše domaćeg smeća. 

 

Mirjana Stanić apelira da se nešto napravi i za podmorje u Nečujmu, navodi da izumiru zaštićene 

periske.  

Iznosi da su ove sezone najviše profitirali nautičari koji su se sidrili na divlje. Dalje navodi da osuđuju 

ponašanje pojedinaca, građani su jedva dočekali čipirane spremnike ali postoje pojedinci koji namjerno 

ostavljaju svoje smeće izvan spremnika. 

Iznosi da treba pohvaliti radnike Basilije koji su na poziv Mjesnog odbora dolazili i odnosili to 

nepropisno odloženo smeće. Dalje traži da se u starom i novom naselju poveća broj spremnika i da bude 

više zelenih otoka u Nečujmu i da budu dva čistača. 

 

Načelnik iznosi da voli govoriti o brojkama te kaže da je Nečujam zadnji na ljestvici plaćanja odvoza 

komunalnog otpada sa 43% naplate, dok Grohote imaju 78%, Srednje Selo 73%, Gornje Selo 72%, 

Rogač 72%, Donje Selo 71%, Maslinica 64% i Maslinica 64%, Stomorska 48%. 

Ističe da je uzeo apartmane Adriatik neta i Funde i iznosi za 6,7  mjesec bila je cijena 9,87 kn za mali 

apartman, 13,23 kn za veliki apartman, onda u 8 mjesec za mali apartman 268,94 a za veliki 403,41 kn. 

Iznosi da kada se sve ovo zbroji za 12 mjeseci da onda ispada 290 kn za cijelu godinu a onda ispada 

mjesečno 24,01 kn, a za veliki 35,83 kn. Iznosi da je ovim izračunom želio da se vidi koliko se ustvari 

plaća. Iznosi da imamo sve podatke o svim iznajmljivačima i da su upravo najglasniji oni koji u pravilu 

ne podmiruju svoje obveze ili uopće nisu u sustavu e visitor, a iznajmljuju. 

Navodi da se slaže s tim da se kažnjavaju oni koji nepropisno odlažu smeće. 

 

Mirjana Stanić se zahvaljuje načelniku na odgovoru, ali kaže da ne zna zašto joj se pod nos stavljaju 

oni iznajmljivači koje  su i svi mještani osudili i zašto bi oni koji uredno plaćaju snosili posljedice.  

Iznosi da je dužna pohvaliti direktoricu komunalnog Basilija i djelatnike Joška i Vicu Bezića jer su 

prilikom održavanja akcije čišćenja 10.08. pružili veliku potporu. 

 

Sidrana Lebar misli da se u izlaganjima malo skrenulo s teme te da treba dati riječ ljudima koji su 

došli da iznesu što ih muči.  Iznosi da misli da nije problem odvoza smeća jer se smeće redovito 

odvozilo. 

 

Josip Sule, predsjednik Mjesnog odbora Rogač, iznosi da bi pitao, a u svezi toga da su u Rogač na 

mnogo punktova stavljene kamere,  da li netko pregledava te kamere i što se poduzima s onima koji 

nepropisno odlažu smeće?                                                                                                                                                                                                                  

Dalje iznosi da u Rogaču ima dosta slučajeva gdje je prije ljeta bilo prijava da se grade muli, da se 

uzurpirala općinska zemlja, da su se crne jame sagradile u putu  i slično i onda dođe Komunalni redar 

koji sve pregleda i slika, ali se dalje od toga ne dogodi ništa. 

Dalje iznosi da u Rogaču postoje ljudi koji moraju svoje smeće vući i 100 m do svoje kante, a da se 

ovdje govori o prikupljanju smeća od vrata do vrata. 
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Smatra da ukoliko je problem jer kamion ne može prići tim kućama da se onda treba kupiti manji 

kamion. Na kraju još jednom pita da mu se odgovori, a pošto su postavljene kamere, da li se ikome 

naplatila kazna za nepropisno odlaganje smeća? 

 

Nikica Glavurtić iznosi da marina u Maslinici u kalkulaciji svoje cijene ima struju, vodu, smeće i 

boravišnu taksu, te pita koliko oni plaćaju Basiliji smeće, a obzirom da je svjedok da svaki brod na 

odlasku odloži barem jednu vreću smeća. Također upoznaje nazočne da se još jedan „divlji“ deponij 

otvorio i to prije odašiljača kada se prođe restoran Šampjero, te postavlja pitanje koliko komunalni 

redar radi na terenu, a koliko u Općini? 

 

Ljubica Crnica iznosi da ako svatko pošteno odvaja smeće da onda neće biti problema, a što se tiče 

kanti koje nisu preuzete navodi da je puno ljudi prijavljeno na Šolti, a oni uopće tu ne borave stoga niti 

ne stvaraju smeće. 

 

Drago Koludrović iznosi da Komunalno Basilija ima sigurno deset djelatnosti počevši od groblja, 

parkinga,parkova i slično i svugdje nailazimo na probleme. Iznosi da u radu Basilije ima puno 

improvizacije a malo znanja ističe da ne osuđuje samo Tihanu nego kompletno cijelo rukovodstvo jer 

misli da se treba poraditi na stručnosti.  

 

Marino Jakovčević Martinov iznosi da je prisutan u ime iznajmljivača, iznosi da se iz iznesenog vidi 

koliko je djelatnost Basilije kompaktna, te navodi da puno ljudi Basiliju povezuje samo sa odvozom 

smeća. Navodi da mu je palo u oko da određeni broj ljudi nije uopće praznio kante te navodi da u 

Odluci postoji mogućnost da se tim ljudima naplati kazna. Osvrće se na postotke plaćanja te navodi da 

misli da domicilno stanovništvo uredno izvršava svoje obveze, a da prosjek kvare vikendaši.  

Iznosi da su se računi za osmi mjesec dobili na temelju odluke Općinskog vijeća sa 38. Elektronske 

sjednice održane 31.07.2020. godine. 

 

Predsjedatelj prekida izlaganje Marina Jakovčevića Martinova i iznosi da je Općinsko vijeće na svojoj 

38. elektronskoj sjednici 31.07.2020. samo ukinulo mjere vezano za Covid 19 koje je donijelo par 

mjeseci ranije jer je takva tendencija bila svugdje u Hrvatskoj, a Načelnik je 30.08.2020. kada je vidio 

što se događa, da turisti odlaze, ponovno vratio cijenu odvoza na razinu iz 6 i 7 mjeseca. Znači da se 

radi samo o osmom mjesecu. 

 

Marino Jakovčić Martinov da u Cjeniku  Basilije stoji:“ Udio proizvedene količine miješanog 

komunalnog otpada prenesen je u jednakom udjelu u troškove davatelja usluge te je raspoređen na 

ukupan broj turističkih postelja u privatnom smještaju i na 3 obročna razdoblja (6,7 i 8) mjesec kada je 

najveća popunjenost turističkih postelja u privatnom smještaju“. Stoga iznosi da Načelnikova odluka da 

se iznos za 9 mjesec obračunava kao za 6. i 7. ništa nije pomogao budući se i inače  za 9 mjesec 

naplaćuje bez dodatka za iznajmljivanje.  

Iznosi da piše da se na elektronskoj sjednici ukida odluka vezana uz Covid 19 i da stoji da stupa na 

snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Općine Šolta, te iznosi da ako je objavljena 

31.07. u glasniku broj 11 onda Komunalno nije moglo slati dopis u kojem kaže da je 01.08. stupila na 

snagu Odluka Općinskog vijeća kada je ona stupila na snagu tek 7.08. Iznosi mišljenje sebe i 

iznajmljivača da je donesena odluka ishitrena budući smo još u pandemiji Covida 19 i bili smo 31.07. 

kao i 13.08 kada je Županija Splitsko dalmatinska došla na crvenu listu i kada su turisti masovno 

napuštali Jadran. Iznosi da Vlada Rh daje potpore gospodarstvenicima do kraja godine pa zašto onda ne 

bi to priznali i iznajmljivačima. Iznosi da na Šolti imamo 437 iznajmljivača od čega 416 malih sa 199 

kreveta i 31 tvrtku sa 992 kreveta što čini ukupno 1191 krevet.  

Iznosi da se na Šolti računa po krevetu 108 litara smeća i ističe da je Šolta jedini otok čiji gost proizvodi 

108 litara smeća. Iznosi da se i prošle godine na Općinskom vijeću razgovarao o ovoj temi te čita 
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izvadak iz zapisnika sa 27. Sjednice 30.08. 2019 godine: „Predsjedatelj iznosi da smatra da treba 

dosadašnju odluku i cjenik korigirati na način da bude pravedniji, da se ne dogodi da se nekome poveća 

odvoz 30%, nekome 300%, a nekome ništa. Stoga još jednom napominje da treba ići u pravcu da cijene 

smeća budu pravednije tj. poskupljenja smeća pravednije raspoređena.  

 

Predsjedatelj zaključuje da se nalaže Komunalnom Basilija da u nekom kraćem roku napravi prijedlog 

novog obračuna odvoza smeća te da s tim prijedlogom dođe na Općinsko vijeće kako bi se vidjelo da li 

je prijedlog sada pravedniji, svi prisutni se slažu sa zaključkom.  

 

Marino Jakovčević Martinov iznosi da vijeće donosi Odluku i cjenik, na što mu Predsjedatelj 

odgovara da nije točno da općenitu odluku donosi Vijeće, a cjenik potvrđuje Načelnik na prijedlog 

Basilije.  

 

Marino Jakovčević Martinov još jednom navodi da smo i sada u pandemiji. 

 

Predsjedatelj iznosi da je Općina Šolta vjerojatno zadnja Općina koja je donijelo odluku o ukidanju 

Odluke o mjerama. 

 

Drago Koludrović iznosi da je predsjedatelj na jednom sastanku prije par dana u Vijećnici rekao da se 

on osobno ne slaže s odlukom ali da je morao potpisati proforma. 

Na što mu predsjedatelj iznosi da nije proforma nego da je on predsjednik Općinskog vijeća i da mora 

potpisati svaku donesenu odluku bez obzira da li se s njima slaže ili ne. 

 

Načelnik iznosi da postoje mali iznajmljivači i pravne osobe koje se bave iznajmljivanjem, te navodi da 

mali iznajmljivači plaćaju uvećanu cijenu za 6,7 i 8 mjesec. 

Dalje Načelnik iznosi da je Marinu Jakovčević Martinovu najveći račun za smeće bio u osmi mjesec 

205,17 kn, a ostale mjesece 43,87 kn te da kada se podjeli ukupan iznos na 12 mjeseci dobije se 

mjesečni iznos od 20,75 kn, a da on osobno plaća 49,00 kn za svoju kuću. 

 

Željko Zlendić pojašnjava da postoje iznajmljivači privatne osobe koje plaćaju veću cijenu samo tri 

mjeseca, ali da postoje iznajmljivači i tvrtke kojima bi, da Načelnik nije donio navedenu odluku, račun i 

u deveti mjesec bio astronomski. 

 

Tihana Glavurtić pojašnjava da postoje tri kategorije obveznika, a to su kućanstva, mali privatni 

iznajmljivači i pravne osobe. 

 

Ivan Vuković  kaže da odvoz komunalnog otpada koji je definiran Zakonom o održivom gospodarenju 

otpadom  se može naplatiti samo količinom odvezenog otpada znači ne postoji nikakva druga kategorija 

ni kriterij. Iznosi da se prije naplaćivalo i po kvadraturi ali sada se prema Uredbi o gospodarenju 

komunalnim otpadom stoji jedan članak koji govori da se odvoz smeća ne može naplaćivati prema 

kvadraturi površine i obujma nekretnine. Dalje navodi da se sada ovdje uvodi kategorija kreveta, a da 

kreveti ne proizvode smeće. Iznosi da je osobno dobio račun za 20 postelja, ali još jednom govori da 

postelje ne proizvode smeće. 

Dakle konstatira da jedini kriterij za naplatu može biti koliko su mi puta praznili spremnik i koliku 

količinu smeća su odvezli. Navodi da je na proljeće bio jedan sastanak sa Načelnikom u Stomorskoj na 

kojem se o ovim stvarima razgovaralo dosta dugo i u puno stvari  nazočni su se složili i zaključili da bi 

možda trebalo ići na nekakvu mogućnost akontacijskog plaćanja pa da se na kraju godine napravi 

obračun. Ističe da nitko od prisutnih ne govori da Komunalno Basilija treba raditi s gubitcima. Ističe da 

bi trebalo na kraju godine napraviti obračun da se vidi kolike stvarne troškove je imala Basilija, a onda 

kroz neku razliku cijene pokriti te troškove. 
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Ističe da je dobio račun od 970 kn koji je obračunat prema broju kreveta, a da je imao 3 pražnjenja 

spremnika od 240 litara jer sve što se može kompostira, ostalo razvrstava i nosi na zeleni otok.  Na 

kraju zaključuje da ne proizvodi toliko smeća i da je moguće da netko tko ima samo 4 postelje možda 

ima smeća više nego on. 

Znači ističe da je jedini kriterij količina odvezenog smeća, i da ima sudske presude protiv Komunalnog 

Basilija koje je dobio jer mu je Basilija pokušala  naplatiti uslugu koja nije izvršena. 

 

Predsjedatelj iznosi da se zato lani i zaključilo da treba donijeti pravedniji cjenik. 

 

Ivan Vuković iznosi da Komunalno Basilija ima mogućnost određivanja jedinične cijene odvoza i da ta 

cijena mora biti dostatna za troškove i da to uopće nije sporno ali da kriterij ne može biti ni broj kreveta 

ni površina kuće.  

Dalje iznosi da je uzeo kantu od 240 l zato što mu je objašnjeno da bi kao iznajmljivač trebao veću 

kantu, a sada preko zime mu je to preveliko te što treba učiniti, na što mu direktorica Komunalnog 

Basilija odgovara da se javi pa da će se zamijeniti kanta. 

 

Drago Koludrović iznosi da je PŠRD Pelegrin dnevno plaćao smeće za 29 brodova, navodi da se žalio, 

ali da mu je žalba odbijena. Navodi da je dobio račun od 573,00 kn za svibanj kada je bila zabrana na 

nacionalnoj osnovi uplovljavanja brodova. Navodi da sada svaki dan plaća kao da u luci ima 29 

brodova, a u luku ih fizički može stati 23. 

 

Predsjedatelj iznosi da Uredba koju je donijela Država, a svi smo zaključili zajedno sa Komunalnim, 

da je loša. Ustavni sud zbog svega ovoga što je gosp. Vuković rekao je ukinuo navedenu Uredbu, ali 

nije donesena nova i sada postoji zrakoprazni prostor, ali smo morali naplaćivati jer se ne može 

dozvoliti da Komunalno odvozi otpad, a nema prihoda. 

 

Željko Zlendić iznosi da kada je on bio direktor Komunalnog da je račun gosp. Vukovća bio 177 kn pet 

mjeseci i da je imao isto 10 postelja , a dio stambenog mu je bio 52 kn 12 mjeseci pa ni to nije plaćao i 

bili smo na Sudu, iznosi da ovo samo govori zbog toga što gosp. Vuković stalno spominje poštenu 

cijenu, a nije plaćao ni ovu manju.  

 

Ivan Vuković iznosi da nema ni jedan neplaćeni račun za stambeni prostor, a za iznajmljivanje da nije 

plaćao. 

 

Tihana Glavurtić iznosi da zakonski nije stavljena van snage definicija minimalne javne usluge te ona 

treba pokriti sve troškove koje Komunalno Basilija ima tijekom sakupljanja, zbrinjavanja i svih 

aktivnosti vezanih uz otpad. Iznosi da bi iznos minimalne javne usluge trebao biti da se kompletni 

troškovi Basilije podijele sa 2796 korisnika, ali iznosi, ako se to napravi, bi bio u iznosu od 200 kn plus 

odvozi po svakom korisniku, na što Predsjedatelj govori da ne treba stvari tako postavljati jer da trošak 

može biti milijun i tisući i tko zna koliko jer da mi ne znamo realan trošak. 

 

Načelnik se obrača gosp. Dragi Novakoviću te ga pita koliko po jednom brodu se naplaćuje za smeće? 

 

Drago Koludrović postoji naplata s razlikom da li odlaže 15 ili 30 litara otpada a cijena je 15,00 kn i 

30,00 kn. 

 

Načelnik iznosi da je gosp. Novaković govorio o visokoj cijeni odvoza, ali da je ta visoka cijena samo 

za osmi mjesec i to konkretno za PŠRD Pelegrin u iznosu od 1 835,00 k, a ostale mjesece 573,00 kn za 

cijeli mjesec, a po brodu dnevno naplate 30,00 kn. 
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Edi Novak pozdravlja sve nazočne te iznosi da je imao više toga za izlagati međutim da je uglavnom 

gosp. Vuković sve rekao. Iznosi da može govoriti sa dvije strane budući ima sina koji iznajmljuje u 

Kaštelima i majku koja iznajmljuje u Nečujmu. Navodi da Kaštela nisu u 8 mjesec donijeli odluku da 

prestaju mjere za Covid jer je smeće za 8 mjesec došlo isto kao i za srpanj. Iznosi da se ne može 

naplaćivati po krevetu i definitivno se ne može naplaćivati ono što nije izvršeno. Ukazuje i na problem 

divljih sidrenja u uvali Nečujam te smatra da se na tome treba poraditi. Predlaže može li se promijeniti 

ta odluka od 8 mjeseca jer ne vidi razlog zašto bi platio visoku cijenu ako nije imao gostiju.  

 

Predsjedatelj još jednom napominje da ova odluka koja je 31.07. stavljena van snage nije Odluka o 

cijeni smeća već Odluka o stavljanju van snage Odluke o mjerama radi održavanja likvidnosti 

Proračuna OŠ i ublažavanja posljedica epidemije virusa Covid 19. 

 

Načelnik kaže Ediju Novaku da je za osmi mjesec imao 384,00 kn, a za šesti i sedmi po 68,66 kn, dalje 

iznosi kada se sve zbroji i podijeli da se dobije 43,48 kn mjesečno. 

Dalje govori gosp. Vukoviću i navodi da postoji mogućnost nekakvog akontacijskog plaćanja i 

zahvaljuje se na prijedlogu, dalje iznosi da je gosp. Vuković lani imao 1097 noćenja, a za ovu godinu 

513 noćenja.  

 

Predsjedatelj iznosi da ako se smatra da su kazne za takve prekršitelje male da se Vijeću predlože nove 

pa da će vijeće donijeti odluku o novim većim i drastičnijim kaznama za prekršitelje.  

 

Boris Gabela predlaže da Jedinstveni upravni odjel od tih ljudi zatraži napr. trošak struje i vode i onda 

će se po tome odmah vidjeti, ako nisu trošili vodu i struju znači nisu bili tu i nisu proizvodili smeće, ako 

su trošili struju i vodu znači da su smeće odlagali ilegalno. 

 

Drago Koludrović pita da li su ti koji  nisu predigli kante dobivali račune dok su bili zajednički 

kontejneri, na što mu predsjedatelj odgovara da jesu. 

 

Tihana Glavurtić iznosi da ovi što nisu preuzeli kante i sada dobivaju račune za minimalnu javnu 

uslugu i dio ih i plaća te račune. 

 

Tomislav Mucić, Stomorska,  iznosi da je doselio prije jedno 7-8 godina, a da je inače na Šoltu dolazio 

od malena od 1970.godine kada je Stomorska bila mala i nerazvijena. Iznosi da je u međuvremenu 

Stomorska rasla i da je danas nikad gore. Navodi da imamo tvrtku koja vodi komunalni red na otoku 

koja nema više 5 zaposlenih već 30 zaposlenih i da ne zna što se dogodilo. Iznosi da mu je jasno da su 

došle Uredbe da treba ići u korak sa Europom, ali da mi ne idemo u korak već da smo 300 svjetlosnih 

godina iza Europe.  Navodi da prazni crnu jamu skoro svaki mjesec, da mu je to trošak godišnji od 

skoro 3.000,00 kn. Navodi da osobno odvaja otpad jer da je oplovio cijeli svijet i bio na mjestima gdje 

kesa smeća koju jahta iskrca košta 50 EURA. Iznosi da Općina Šolta ima jedno od najskupljih odvoza 

smeća u cijeloj Hrvatskoj. Navodi da je u Nacionalnom parku Plitvice odvoz smeća tri puta manji od 

našeg. 

Iznosi da bi se dotaknuo problema koji ga je i doveo na sjednicu, ističe da je on korisnik zajedničkog 

kontejnera kojega koristi još 9 obitelji koji je udaljen 300 m od njihovih kuća. Navodi da su upravo ovi 

koji nisu preuzeli svoje spremnike ovo ljeto odlagali oko njihovog spremnika i  iznosi da je Basilija na 

njihove pozive dolazila i odvozila to smeće, ali je odvoz naplatila njima koji su korisnici navedenog 

spremnika te ih pri tom optuživala da suodgovorni za taj spremnik koji se nalazi na javnoj površini. 

Sada iznosi da pita vijeće kako netko može biti odgovoran za nešto što se nalazi na javnoj površini i 

kako on može znati tko je odložio to smeće? Ističe da je pitao Basiliju zašto nema kamera pa da se vidi, 

a rečeno mu je da Basilija nije u obvezi postaviti video nadzor ali je , kako se vidi iz priloženog, u 

obvezi naplaćivati iako ne zna tko je odložio smeće. Ističe da je poslao više žalbi na koje nije dobio ni 
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jedan suvisli odgovor. Iznosi primjer žene, jedne od korisnica tog zajedničkog spremnika, koja je danas 

nažalost pokojna i koja nije na Šoltu došla zadnjih godinu dana, a smeće joj je sa 50 kn došlo na 125 a 

nije ubacila u kontejner ni gram smeća iako je svaki račun podmirila. Navodi da se tako u civiliziranim i 

demokratskim zemljama ne radi. Navodi da je Komunalno Basilija bez valjanog dokaza optuživala  

korisnike spremnika da su razbili ključ na spremniku da su nepropisno odlagali smeće, a ni jedan dokaz 

za to nisu imali. Dalje navodi da spremnik već neko vrijeme nema brave da svatko u njega odlaže, a 

plaća samo ovih devet korisnika.  

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija iznosi da je to bio slučaj i da je bilo 

nekorektnog ponašanja i nereda od strane korisnika , ali iznosi da će sada svatko dobiti svoj spremnik.  

 

Tomislav Mucić, Stomorska iznosi da članak 86. Odluke prema kojemu su korisnici odgovorni za 

kontejner koji se nalazi na javnoj površini nema nikakvog smisla na što mu Tihana Glavurtić iznosi da 

je taj članak preuzet iz Uredbe. 

 

Predsjedatelj kaže Tihani Glavurtić da je ipak neprihvatljivo da su korisnici spremnika odgovorni za 

stanje spremnika ako je netko drugi razbio bravu ili spremnik. 

 

Sonja Bilandžić, Maslinica, kaže da se ona nalazi u centru Maslinice i da joj se kuća nalazi 5 m od 

kontejnera, imala je 13 gostiju ovo ljeto i svaki gost koji dođe mora zatvoriti grilje jer smrdi smeće i 

čuje se nesnosna lupa pri odlaganju stakla u kontejner. Iznosi da je molila glavara Mjesta Maslinica da 

se sklone kontejneri ili bar kontejner za boce, ali joj je glavar odgovorio da što je tu sagradila kuću, a da 

je njena kuća od pamtivijeka tamo. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija, iznosi da moli da napiše jedan kratak dopis 

Komunalnom Basilija kako bi bili upoznati sa problemom na što joj Sonja Bilandžić odgovara da je s 

problemom upoznata gđa Marija Sinovčić iz Maslinice koja radi u Basiliji. 

 

Ljubica Matijašević, Stomorska iznosi da je nova na otoku i jako se razočarala i u ljude i u susjede. 

Iznosi da je došla 15.06. i da je na svoje oči vidjela kako susjedi šišaju svoje vrtove i ubacuju grane u 

kontejner. Iznosi da joj je za osmi mjesec naplaćeno cca 110% više. Misli da se nije smjelo dogoditi da 

50 % ljudi ne plaća ništa, te predlaže da bi onima koji su platili veliki iznos vrati taj iznos, ili dio iznosa, 

a da se naplati paušal ovima što ne plaćaju uopće. 

Iznajmljivala je od sredine 7 mjeseca do sredine 8 mjeseca iznosi da je reklamirala račun u Basiliji, a 

oni su joj rekli da oni uopće nisu znali da iznajmljuje i da bi ona ustvari trebala platiti kaznu. Misli da je 

Turistička zajednica treba obavijestit Basiliju i Općinu. 

Također iznosi da se ne slaže sa naplaćivanjem po krevetu već predlaže da svaka kuća dobije svoju 

kantu, a ako se naruči kontejner za glomazni otpad neka se onda plati dodatno. 

 

Predsjedatelj iznosi da po njemu ako su imali 50% gostiju manje da bi onda i račun trebao biti 50% 

manji te misli da bi bilo korektno da Turistička zajednica proslijedi podatke koje ima Komunalnom i 

Općini. 

 

Načelnik iznosi da gospođa ima prijavljeno 10 kreveta i da joj mjesečno ispada 41,49 kn i da je imala 

prijavljeno 160 noćenja. 

 

Petar Slišković, Rogač iznosi da je na Šolti 41 godinu, da je dosta upoznao ljudi, te kaže da ovdje ne 

vidi nikakvi problem osim u Općini. Misli da bi trebali biti sposobni ljudi da vode sve. Iznosi da Rogač 

nema glavara, da tri godine nije sazvan nijedan sastanak, pa prema tome konstatira da izgleda da nema 
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nikakvih problema, a problemi su ogromni. Kao primjer iznosi da gdjegod se kopalo za vodu prema 

Badu su ostale rupe koje nitko nije zatrpao. 

 

Josip Sule iznosi da je  on glavar mjesta Rogač te govori gospodinu Sliškoviću da je na pomorskom 

dobru napravio dva mula cca 100 m2, da tjera ljude sa tih mulova, na javnoj površini na općinskom  da 

je napravio parkiralište za 10-12 automobila da je na općinskog parceli napravio garažu, da tučete ljude 

oko sebe, iznosi da mu je izgrađenost parcele 100%., navodi da mu je crna jama u  javnom putu. Govori 

gosp. Sliškoviću da ni na jednoj akciji uređenja puta nije bio nikad, da  u nikakvim akcijama nikada nije 

učestvovao. Upoznaje nazočne da je gospodovin ovo ljeto je imao mnogo raznih prijava. 

 

Načelnik iznosi da je gospodin Slišković  do danas imao prijavljeno 478 gostiju  da mu je zaduženje po 

mjesecima kada se ukupno godišnje zaduženje podijeli sa 12 mjeseci,  66,39 kn mjesečno i ukupna 

površina kuće 305 m2  i nikada nije praznio kantu od smeća. 

 

Petar Slišković iznosi da je kantu zadužio ovo ljeto, iznosi da plaća 72 kn mjesečno, a  što se tiče 

izlaganja Josipa Sule iznosi da ga može slobodno tužiti ako ima osnove. 

 

Branko Bralić, Nečujam iznosi da 15 godina stalno živi na Šolti i da prati rad Načelnika i službi i 

misli da mu nije lako da vozi brod po velikom nevremenu i da ima posadu koja je dosta dobra, ali ima i 

malo nekih jedara koji škripe i ta jedra koja škripe, a  misli na komunalno redarstvo i Basiliju,  da bi na 

tom području trebao malo pokrpati jedra i da nastavi dalje ploviti i da ima njegovu podršku za put 

prema dalje. 

 

Tihomir Glavurtić odgovara da nije gospođi Sonji rekao što je tu sagradila kuću već da joj je rekao da 

je nesreća što je kuća blizu kontejnera te da joj je savjetovao da napiše pritužbu na Komunalno Basilija 

jer da on kao Glavar mjesta ne može micati kontejnere. 

 

Drago Koludrović predlaže tematsku sjednicu da se napravi UPU Stomorska i da se napravi sastanak 

Mjesnog odbora, mještana i Općine Šolta na tu temu. 

 

Goran Tvrdić najprije moli sve prisutne da se ne radi izjednačavanje, navodi da je Općinsko vijeće 

jedna stvar, Općinski načelnik druga stvar, a Komunalno Basilija da je treća stvar. Iznosi da je 

predsjedatelj rekao da mi preuzimamo na sebe da smo negativci te on iznosi da se ne slaže s njim jer da 

on nije negativac. Upoznaje nazočne da Općinsko vijeće ima 11 vijećnika , navodi da je Načelnik 

izvršna vlast kao Vlada RH, a Vijeće kao Sabor. Dalje iznosi da je načelnik rekao da je on inicirao ovu 

tematsku sjednicu, a Tihomir Glavurtić već tri godine govori o ovoj tematskoj sjednici.  Po njemu 

načelnik plovi na način da malo pusti malo stisne, iznosi da ima sve podatke ispred sebe i da je išao na 

osobnoj razini razgovarati s ljudima što smatra da nije dobro. Dalje govori da je famozna 38. sjednica 

bila sjednica putem elektroničke pošte, bilo je 9 vijećnika a ne 10 i to je bila Odluka  o ukidanju  mjera 

radi održavanja likvidnosti Proračuna Šolta. Dakle navodi da to nije bila odluka o poskupljenju 

komunalnog otpada nego je tu bilo više mjera, prijedlog za tu odluku je bio prijedlog Načelnika, a 

vijeće samo usvaja ili odbija. 

Iznosi da se vrlo dobro zna koliko je tko imao gostiju u osmi mjesec. Sjednica je bila 31.07 i nitko nije 

mogao znati što će se dogoditi u osmi mjesec, ako se uđe u zapisnike sa 35.,36. i 37. Sjednice vidjeti će 

se da je osobno bio protiv elektronskih sjednica jer na njima nemaš mogućnost izreći svoj stav već samo 

glasati. Što se tiče iznosa smeća za 8 mjesec misli da svi skupa možemo vratiti „film“ unazad ako 

hoćemo. Na temelju ispisa koje ima Načelnik ispred sebe može se vratiti „film“ unazad i pokušati da 

bude pravednije. Dakle iznosi da postoji model i apelira na svih nas da se konačno riješi problem i da se 

riješe ove primjedbe. Iznosi da u Basiliji ima problema i to organizacijskih problema .  

 



15 
 

Tea Nedjeljković, Maslinica  pita da li se sada mogu očekivati neke promjene ili ostaje sve isto? 

 

Predsjedatelj iznosi da je bio popriličan broj prijedloga. Iznosi da smo svi svjesni toga da je prva 

Odluka koja je donesena na temelju Uredbe loša te se nada da će Vlada donijeti novu Uredbu koja će 

biti u skladu sa svim Zakonima.  

Moli direktoricu Komunalnog Basilije da se potrudi napraviti prijedlog Odluke koji bi bio pravedniji za 

svih i koji bi se temeljio na količini otpada. Iznosi da mu se čini dobra ideja gosp. Vukovića da se plaća 

nekakva akontacija pa da se konačni obračun napravi na kraju godine. Također predlaže da se 

preispitaju računi za 8 mjesec te da se prema postotku noćenja koji je svaki iznajmljivač imao u osmi 

mjesec umanje računi, a da se višak uplaćenog računa prebaci za slijedeći mjesec.  

Predsjedatelj predlaže da Komunalno Basilija dođe najkasnije za dva mjeseca na vijeće sa prijedlogom 

novog cjenika koji će biti pravedniji i pošteniji. 

 

Tihana Glavurtić -direktorica Komunalnog Basilija još jednom upoznaje nazočne da će već od 

drugog tjedna biti prijedlog nove Uredbe na javnom savjetovanju pa ih moli da se svojima primjedbama 

i prijedlozima uključe u raspravu te poziva svih da mogu svoje primjedbe na Uredbu proslijediti i na 

mail Komunalnog Basilije. 

 

Predsjedatelj ponavlja da moli Komunalno Basilija da napravi prijedlog cjenika te da ga se objavi na 

Web stranici kako bi ga vidjeli svi zainteresirani na što mu direktorica odgovara da tako uvijek bude. 

Predsjedatelj iznosi da treba poraditi i na naplati u luci Maslinici po uzoru na naplatu u ostalim lukama. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da nitko ne može procijeniti koliko će ljeti biti posjetitelja u Maslinici, iznosi 

da ima za prošlu godinu podatak od 150.000 posjetitelja i bezbroj brodova, glisera i  ostalih plovila. 

Navodi da smeća ima svugdje u svakom grmu i da je to strašno veliki problem. 

 

Goran Tvrdić iznosi da je veliki problem kućice u kojima su do sada stajali kontejneri te da su ljudi 

naučili tu bacati smeće, tako da je to u većini slučajeva leglo miševa i općenito leglo zaraze, a i da je 

jako ružno i za vidjeti. Stoga pita ima li tko kakvu ideju i ima li Komunalno ideju što s tim? 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija, iznosi da se u većini slučajeva te kućice 

koriste za zelene otoke 

 

Tea Nedjeljković, Maslinica iznosi da treba napraviti više zelenih otoka, konkretno u Maslinici. 

Navodi da je slala mail-ove te da joj je bilo obećano da će se postaviti u roku od mjesec dva, ali da još 

nisu svi na svojim mjestima. 

 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija,  iznosi da se najviše problema imalo u 

Maslinici jer se na zelenim otocima u kontejnerima za reciklabilni otpad bacalo najviše miješanog 

otpada na Šolti. 

 

Predsjedatelj iznosi da se to jednostavno mora riješiti postavljanjem kamera. 

 

Tihomir Glauvrtić iznosi da Komunalno Basilija uopće nije kontaktirala Mjesne odbore gdje će se 

staviti zeleni otoci, na što Josip Sule odgovara da to nije točno jer da se Mjesni odbor Rogač 

kontaktiralo i da je osobno sa direktoricom obišao teren i da su zajedno odredili lokacije. 

 

Marino Jakovčević Martinov, Stomorska iznosi da je prošle godine bio donesen zaključak da se 

donese novi prijedlog Cjenika koji bi bio pošteniji i pravedniji, ali se nije odredio rok i on nije 

napravljen te sada pita koji je rok da se napravi ovi novi prijedlog? 
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Predsjedatelj iznosi da se već dogovorilo da je Komunalnom Basilija daje maksimalni rok od dva 

mjeseca da Vijeću dostavi prijedlog novog Cjenika. 

 

Marino Jakovčević Martinov pita, a  glede Odluke o stavljanju van snage Odluke o mjerama rai 

održavanja likvidnosti Proračuna, da li sve točke te odluke ostaju van snage,  a to pita jer mora 

iznajmljivačima dati odgovor. 

 

Predsjedatelj iznosi da će se nastojat s obzirom da postoj svi podaci iz e visitora osmi mjesec naplatiti 

prema postotku koliko je tko imao gostiju, Marino Jakovčević Martinov pita koji je rok da se to 

napravi? 

 

Predsjedatelj odgovara da će to odmah napraviti, a Marino Jakovčević Martinov iznosi da je već 

nekima ljudima poslana opomena na što Predsjedatelj odgovara da će to sada biti zaustavljeno. 

 

Načelnik iznosi da se slaže da se da rok od 2 mjeseca, ali pita kada će Marino Jakovčević Martinov 

vratiti 40.000,00 kn i kamatu koje je dužan Općini i koji je rok za to? 

 

Petar Slišković iznosi da se ovdje došao obratiti jer ima probleme u mjestu, na što Predsjedatelj iznosi 

da općinsko vijeće ne može rješavati operativne probleme na terenu da za to postoji načelnik, 

Jedinstveni upravni odjel i ostali. 

 

Predsjedatelj iznosi da će u zapisnik biti sve uvršteno, a ukoliko se dogodi da je nešto preskočeno u 

Zapisniku poziva ljude da slobodno na njegov mail pošalju dopune koje će se uvrstiti onda u Zapisnik. 

 

Mirjan Stanić pita da li se može nešto napraviti sa divljim sidrištima za iduću godinu? 

 

Predsjedatelj iznosi da vijeće nije nikakva inspekcija te da samo kod promjene plana može odrediti 

gdje su planirana sidrišta a gdje nisu. 

 

Sidrana Lebar iznosi da nismo spomenuli ugostitelje, a  svi ugostitelji imali gostiju ili ne ovu godinu 

plaćaju koncesiju u punom iznosu na što Predsjedatelj odgovara da je koncesija Džavna i da tu mi 

ništa ne možemo učiniti.  

 

Inga Tomić Vrdoljak podsjeća, a glede prethodnog pitanja Gorana Tvrdića o kućicama koje su bile 

građene za kontejnere od smeća, da je na prošloj sjednici prihvaćen njen prijedlog da Vicko Buktenica 

uz nadoknadu oslika kućice za smeće. 

 

Viktiz Radas iznosi da govori u ime UO Šešula, te iznosi da imaju velikih problema sa otpadom, ali ne 

sa mješovitim otpadom, navodi da im je rata 1500,00 kn za osmi mjesec, a od toga tri puta tjedno nose 

smeće na deponij te moli da se i ugostiteljima izađe u susret. 

 

Predsjedatelj iznosi da tu treba naći rješenje, a Tihana Glavurtić iznosi da se tu radi o ambalažnom 

otpadu. 

 

Viktiz Radas iznosi da su oni konobu otvorili 13.06. da je zabrana rada bila na nacionalnoj osnovi za 

peti mjesec, a da se uredno dobila uplatnica za svibanj te misli da bi to trebalo ukinuti, a navodi da je na 

njihovu žalbu odgovoreno da se mora platiti. 
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Predsjedatelj iznosi da on nema saznanja o tome, a direktorica kaže da će provjeriti i vidjeti što se 

može učiniti. 

 

Predsjedatelj upoznaje i upozorava nazočne da ono što se ne naplati od ljudi da će se morati platiti iz 

Proračuna,  a Proračun se mora napuniti na neki drugi način, dakle biti će potrebno povisiti cijenu nekih 

drugih poreza i naknada. 

 

Načelnik kaže da će proračun za 2021. godinu bit manji za cca 2.000.000,00 kn. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da danas nismo raspravili o radu komunalnog na uređenju mjesta i turističke 

sezone te da bi to trebalo učiniti na slijedećoj sjednici. 

 

U 12:48 sati sjednicu su napustili svi gosti sa popisa prijavljenih za prisustvovanje na 40 sjednici 

OV. 

 

AD 3.) Razno 

 

Goran Tvrdić postavlja pitanje Tihani Glavurtić  i Načelniku, a u svezi duga Basilije i toga da bi 

otplata duga trebala biti cca 13.000 kn mjesečno jer je Načelnik o tome govorio na 32. sjednici, te ga 

sada zanima da li se plaća ili ne i općenito što se s tim događa? 

 

Načelnik iznosi da mu je drago što je postavljeno to pitanje, ali da bi volio da je to pitanje postavljeno 

kada su svi gosti bili nazočni.   

 

Tihana Glavurtić iznosi da je sve bilo dogovoreno sa Ministarstvom Državne imovine i DORH-om s 

najboljom namjerom da bi povrat tog duga bio održiv za Basiliju. Iznosi da se došlo do sporazuma 

kojega je samo trebalo potpisati. Kada je došlo do toga onda je Ministarstvo Državne imovine 

zaključilo da nije nadležno za potpisivanje tog sporazuma kao i DORH, te se dobilo najnovije 

očitovanje da su za to nadležni Ministarstvo financija i Vlada RH i sada upoznaje nazočne da 

pokušavaju stupiti u kontakt s Vladom kako bi dogovorili daljnje korake i napokon potpisali taj 

Sporazum. 

 

Goran Tvrdić konstatira da znači da nema potpisanog sporazuma i iznosi da ga sve interesira vezano 

za ovo jer mu je stalo da Basilija opstane. 

 

Načelnik iznosi da je osobno pregovarao sa svima i da je sve napravljeno onako kako su ih uputili i 

kada je došao zajedno sa direktoricom i Općinskim odvjetnikom gosp. Samardžićem u Ministarstvo 

Državne imovine onda da im je rečeno da ne mogu potpisati jer ne postoji suglasnost Ministarstva 

financija i onda je sve stalo,  a papiri su upućeni na Ministarstvo financija.  Navodi da je krajem  6. 

mjeseca  došao dopis da se dug mora platiti jednokratno u punom iznosu što znači 811.000,00 kn plus 

sve zatezne kamate. DORH je na svom vijeću prije dogovorio da nam ne obračunaju sve kamate pa je 

stoga bio manji iznos za vraćanje. Iznosi da je ovo vrlo ozbiljna stvar, da od te tvrtke živi 30 obitelji, da 

tvrtka upravlja sa 20 djelatnosti i da na koncu konca upravlja otpadom. Navodi da ukoliko dođe ovrha 

onda će se morati napraviti Program pred stečajne nagodbe, ako njihovo vijeće odobri tu pred stečajnu 

nagodbu, a prije toga treba napraviti jedan elaborat, i ako procjenu da je od interesa za otok onda će oni 

reći da će se oprostiti dug u iznosu od 30%, a ostalo da treba platiti kroz period od pet godina s tim da 

onda oni prate da li izvršavaš obvezu i onda tvrtka neće ići u stečaj. Međutim, navodi ako ne odobre 

pred stečajnu nagodbu i kažu da Komunalno ne može te obroke podmirivati iz svog prihoda. Iznosi da 

je tako bilo i prvi puta kada se dogovaralo i da je onda gospodin Jukić iz DORHA rekao da su 
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pregledali poslovanje Komunalnog (bilancu u zadnje tri godine)  i rekli da je Basilija u stanju plaćati 

mjesečno iznos od 13.000,00 kn te  se tako i bilo došlo do tog mjesečnog iznosa. 

Navodi da, dakle, ako ne prihvate pred stečajnu nagodbu da onda Komunalno Basilija ide u  stečaj. 

Načelnik iznosi da on u tom slučaju neće napraviti kazneno djelo pa prebacivati dio imovine u neku 

drugu firmu u tom postupku kada će se spor voditi protiv Države ustvari naglašava da je u tom slučaju 

Država vjerovnik. 

Načelnik na kraju samo upoznaje nazočne da se 30.09. trebao naći u Splitu sa Premijerom gosp. 

Plenkovićem na ovu temu, ali da nije došlo do sastanka. Zaključuje da se intenzivno radi po ovom 

pitanju i da su daljnji koraci u tijeku.  

 

 

Nakon konstatacije da je iscrpljen dnevni red i da nema više pitanja, predsjedatelj u 12:50 sati 

zaključuje sjednicu. 

 

 

ZAPISNIČAR                PREDSJEDATELJ 

Welda Begović             Ante Ruić 
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